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 تسهیلات ویژه دانشگاه آزاد به دانشجویان
 جهت پیشگیری از شیوع کرونا

مدیرکل امور دانشــجویی دانشــگاه آزاد اســامی جزئیات یک نیمسال میهمانی 
دانشــجویان دانشگاه آزاد اسامی در تمامی مقاطع تحصیلی به شهر محل سکونت 
در نیمســال اول ۱۴۰۱-۱۴۰۰ را اعــام کرد.بــه گزارش ایلنا، مهــران صلواتی، 
مدیرکل امور دانشجویی دانشــگاه آزاد اسامی با اشاره به تسهیات ویژه دانشگاه 
آزاد اســامی برای یک نیمسال میهمانی دانشجویان این دانشگاه در تمامی مقاطع 
تحصیلی صرفاً به شهر محل سکونت، گفت: دانشگاه آزاد اسامی با توجه به شیوع 
ویروس کرونا و به منظور کسب رضایت خاطر دانشجویان، ایجاد آرامش، رفع دغدغه 
خانواده ها و جلوگیری از ترددهای غیرضروری و پیشگیری خطرات ناشی از سرایت 
ویروس کرونا، تســهیات میهمانی یک ترم دانشــجویان به شهر محل سکونت را 
برای نیمسال اول سال تحصیلی ۱۴۰۱-۱۴۰۰ در نظر گرفته است. وی خاطرنشان 
کرد: به منظور کاهش تردد دانشــجویان بین محل سکونت و تحصیل و تأثیر آن 
در مهار ویروس کرونا، یک نیمســال میهمانی دانشجویان دانشگاه آزاد اسامی در 
تمامی مقاطع تحصیلی صرفاً به شهر محل سکونت با توجه به شرایط لازم امکان پذیر 
اســت.صلواتی با اشاره به شــرایط لازم برای میهمانی یک ترم دانشجویان به شهر 
محل سکونت، اظهار داشت: دارا بودن شرایط عمومی مندرج در آیین نامه میهمانی 
و نقل و انتقال دانشــجویان، دایر بودن رشته گرایش دانشجو در واحد دانشگاهی 
مقصد، تأییدعدم مغایرت محل ســکونت با واحد مقصد انتخابی دانشجو، موافقت 
واحد دانشگاهی مبدأ و مقصد ازجمله شرایط ضروری میهمانی یک ترم دانشجویان 
به شهر محل سکونت برای نیمسال اول سال تحصیلی ۱۴۰۱-۱۴۰۰ است.مدیرکل 
امور دانشجویی دانشگاه آزاد اسامی تأکید کرد: واحدهای دانشگاهی مبدأ و مقصد 
موظفند براساس مدارک بارگذاری شده در سامانه، درخواست دانشجو را بررسی و 
در صورت احراز صحت مدارک )تطابق مدارک محل سکونت با واحد مقصد انتخابی 
دانشجو( در اسرع وقت نسبت به اعام نظر و تکمیل فرآیند درخواست دانشجو در 
سامانه منادا اقدام کنند.صلواتی خاطرنشان کرد: مدارک و مستندات لازم برای یک 
نیمسال میهمانی دانشجویان دانشگاه آزاد اسامی در تمامی مقاطع تحصیلی به شهر 
محل سکونت در نیمسال اول سال تحصیلی ۱۴۰۱-۱۴۰۰ شامل ارائه مدارک محل 
سکونت )سند منزل یا اجاره نامه معتبر( و تصویر تمامی صفحات شناسنامه دانشجو 

است که لازم است دانشجویان این مدارک را در سامانه منادا بارگذاری کنند.

 برگزاری آزمون پایه دهم مدارس نمونه دولتی
 در ۱۵ مرداد

بنابر اعام معاونت آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرورش، آزمون ورودی پایه 
دهم مدارس نمونه دولتی دوره دوم آموزش متوسطه )دبیرستان ها و هنرستان های 
فنی و حرفه ای(، با رعایت پروتکل های بهداشــتی، رأس ساعت ۹ صبح روز جمعه 
۱۵ مرداد ماه در سراسر کشور به صورت همزمان برگزار خواهد شد.به گزارش ایسنا، 
با هماهنگی انجام شده با وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، دانش آموزانی 
که در آزمون وردی ثبت نام کرده اند، می توانند مطابق دستورالعمل برگزاری آزمون 
ورودی که قبا به تمامی مدارس کشــور اباغ شده اســت، با رعایت پروتکل های 
بهداشــتی، در این آزمون شرکت کنند.بر اساس گزارش معاونت آموزش متوسطه 
وزارت آموزش و پرورش، ضوابط شــرکت در آزمون ورودی، کارت ورود به جلسه و 
آدرس محل آزمون از طریق ســامانه ثبت نام اینترنتی، توسط اداره کل آموزش و 

پرورش استان در اختیار داوطلبان قرار می گیرد.

 بهره برداری از چند پروژه عمرانی 
در پارک فناوری پردیس 

دیروز مراسم آغاز عملیات عمرانی ۴ شرکت فعال در حوزه تجهیزات پزشکی و بهره 
برداری از چندین پروژه توسعه عمرانی پارک فناوری پردیس با حضور سورنا ستاری، 
معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری، فرماندار و شهردار شهرجدید پردیس و رئیس 
پارک برگزار شد.به گزارش روابط عمومی پارک فناوری پردیس، در این مراسم عاوه 
بر عملیات عمرانی ۴ شرکت حوزه تجهیزات پزشــکی، از پروژه های جاده کنارگذر 
پارک فناوری پردیس و ســردر ورودی فاز 2، پســت فوق توزیع 63/2۰ کیلوولت، 
ساختمان چندمستاجره صندوق توسعه فناوریهای نوین پارک و سالن چندمنظوره 
ورزشی پارک فناوری پردیس، بهره برداری شد.معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری 
گفت: شرکت های پارک فناوری پردیس به عنوان بزرگترین پارک فناوری کشور، سال 
گذشته بیش از ۱۵هزار میلیارد تومان فروش مالی داشته اند و تاکنون بیش از ۱3هزار 
میلیارد تومان ســرمایه گذاری بخش خصوصی نیز در این پارک محقق شده است.

سورنا ستاری ادامه داد: مساحت پارک در فازهای 3 و ۴ حدود ۵۰هکتار خواهد بود و 
با امضای تفاهمنامه جدید با وزارت راه و شهرسازی 28۰هکتار به فضای پارک اضافه 
خواهد شد و این موضوع اثرات بسیار مهمی برای آینده شهر پردیس خواهد داشت و 

پیش بینی میشود با توسعه پارک، آینده این شهر متحول شود.

شهردار منطقه یک رتبه اول و مدیر برگزیده تهران 
هوشمند شد

شهردار منطقه یک در چهارمین همایش »تهران هوشمند« به عنوان اولین مدیر 
برگزیده شــهر هوشمند معرفی شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک 
ســید حمید موسوی شهردار این منطقه در چهارمین همایش بین المللی »تهران 
هوشمند« که با محوریت تحول دیجیتال، خدمات دیجیتال و شهرهای هوشمند 
در دوران کرونا و پســاکرونا به صورت برخط و با حضور و سخنرانی پیروز حناچی 
شــهردار تهران، برگزار شد توانست رتبه اول این همایش را کسب و مدیر برگزیده 
تهران هوشمند شود.بر اساس همین گزارش شهردار منطقه یک با بیان این موضوع 
که پروژه های شــهر هوشمند و بحث تبادل اطاعات مهم ترین موضوعی است که 
امروزه می تواند در ابعاد مختلف سیاســی، اقتصادی، اجتماعی و ... در جامعه نقش 
آفرینی کند، افزود:  خوشبختانه زیرساخت های خوبی که در دوره کنونی مدیریت 
شــهری در شهرداری ایجاد شده، نویدبخش شتاب قابل قبولی در حرکت به سوی 
شهر هوشمند و الکترونیک است.موســوی هوشمندسازی بوستان نیاوران، کنتور 
چاه هاي آب، راه اندازي مرکز نوآوري و فناوري شــهر هوشــمند درموزه پروفسور 
حسابی و بوستان جمشیدیه، نصب دو دستگاه هوشمند خود دریافت پسماند، نصب 
سه دستگاه هوشمند زباله خشک با اهداء غذاي حیوانات، نصب تابلوهای هوشمند 
هواشناسی VMS در مبادی ورودی کوهستانها، نصب دستگاه باران سنج و برف 

سنج و... را از اقدامات اجرایی در راستای تهران هوشمند در منطقه یک دانست.

 نوزدهمین رویداد فرهنگی »عطر سیب«
 در میدان امام حسین)ع(

سخنگوی نوزدهمین رویداد فرهنگی »عطر سیب« از برگزاری این رویداد از امروز 
تا ۱۷ مرداد ماه در میدان امام حسین)ع( خبر داد.به گزارش پایگاه خبری تحلیلی 
فرهنگ و هنر، در آســتانه فرا رســیدن ماه های محرم و صفر و ایام عزای ســید و 
سالار شهیدان حضرت اباعبدالله الحسین)ع(، سعید صدرائیان، سخنگوی نوزدهمین 
رویداد فرهنگی »عطر ســیب« از برگزاری این رویداد در میدان امام حســین)ع( 
خبــر داد و گفت: نوزدهمین رویداد فرهنگی »عطر ســیب« از امروز تا ۱۷ مرداد 
ماه از ســاعت ۹ تا 2۰ با هدف تأمین محصولات و خدمات محافل حســینی شهر 
تهران برگزار میشــود.وی با اشاره به پیشینه برنامه »عطر سیب« افزود: اجرای این 
رویداد فرهنگی از ســال ۱38۱ توسط ســازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران 
آغاز شــده و هدف از برگزاری آن ایجاد بســتری برای عرضه اقام و اجناس مورد 
نیاز هیئت های مذهبی که در ماه های محرم و صفر به اجرای مراســم میپردازند، 
است. شهرداری تهران با اجرای این برنامه میتواند سیاست های کان شهری را نیز 
منتقل کند؛ سیاست هایی در حوزه محیط زیست، تفکیک زباله، ترافیک، فضاسازی 
شهری و آموزش پروتکل های بهداشتی که از طریق آموزش و تعیین ضوابط برای 
توزیع اقام انجام میشــود. صدرائیان در ادامه به تشریح بخش های مختلف »عطر 
سیب« پرداخت و گفت: اهدای بن خرید اقام به هیئت ها، عرضه اقام و محصولات 
مــورد نیاز هیئت ها، عرضه خدمات به هیئت ها و معرفی اســتارت آپ های هیئت 
بخش های مختلف »عطر ســیب« خواهد بود. همچنین مراسم و آیین های محرم 
در طــول برگزاری برنامه در میدان امام حســین)ع( اجرا خواهد شد.ســخنگوی 
نوزدهمین رویداد فرهنگی »عطر سیب« با بیان اینکه بن خرید به هیئت هایی تعلق 
میگیرد که در سازمان تبلیغات اسامی به ثبت رسیده باشند، اضافه کرد: مجموعاً 
بیش از ۱3 هزار هیئت مذهبی در شــهر تهران به ثبت رســیده که مسئولان این 
هیئت ها میتوانند با مراجعه به ســازمان تبلیغات اسامی و ثبت نام از طریق لینک 
http://yun.ir/xs۴8t درخواســت دریافت بن خرید خود راثبت کنند.وی تصریح 
کرد: پرچم و کتیبه هیئت، اقام بهداشــتی و ماسک، مواد غذایی، تجهیزات برقی 
و صنعتی، محصولات فرهنگی، لوازم یک بار مصرف، لوازم آشــپزخانه و تجهیزات 
صوتی و الکترونیکی هیئات اقامی است که در رویداد فرهنگی »عطر سیب« عرضه 
میشود و برای جلوگیری از ازدحام و کاهش مراجعه حضوری، بخش قابل توجهی از 

سفارش ها از طریق سایت و به صورت مجازی انجام خواهد شد.

اخبار کوتاه
رئیس بخش عفونی بیمارستان لقمان:

شرایط بسیار خطرناک است
با این شیوه نمی توان کرونا را جمع کرد

معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش مطرح کرد

»افت پنهان یادگیری« با کاهش زمان آموزش
ترک و بازماندگی از تحصیل از عواقب »شکست آموزشی« است

رئیس شورای شهر تهران عنوان کرد

نیاز تهران به ۹ هزار اتوبوس و ۱۲ خط مترو

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:

۴۸ خدمت تامین اجتماعی غیرحضوری شد

رئیس بخش عفونی بیمارســتان لقمان با اشاره به تاخت 
و تاز شــدید کرونا در کشــور، گفت: به هیچ وجه آینده 
روشنی از یک ماه آینده ویروس نداریم، تمام امید ما مثل 
پیک های قبلی این اســت که خود ویروس فروکش کند و 
این در حالی است که سیستم درمانی کشور شرایط بسیار 
سختی دارد.دکتر شروین شکوهی در گفت وگو با ایسنا، با 
اشــاره به اینکه با افزایش تعداد کلی بیماران درصد تعداد 
بیماران بدحال هم به همان نسبت افزایش می یابد، گفت: 
متاسفانه انگار مردم فراموش کردند که کرونا وجود دارد.
وی افزود: از طرف دیگر دولت هم اقدامات مطلوبی انجام 
نمیدهد، این تعطیلی 6 روزه تهران چه فایده ای داشــت؟ 
این گونه تعطیلیها کمک نمیکند، آمار وحشــتناک زیاد 
است و شرایط بسیار خطرناک است و با توجه به خستگی 
زیاد کادر درمان نمیتوان با این شیوه کرونا را جمع کرد.

وی افــزود: چند روز قبل مرا به عروســی دعوت کردند، 
آنهم در چنیــن اوضاعی؛ مردم رعایــت نمیکنند و انگار 
کسی هم جلودارشــان نیست. بیش از یک سال است که 
کار ما اطاع رســانی به مردم است؛ در حالی که عده ای 
هیچگونــه رعایتی نمیکنند و در مــورد این عدم رعایت 
دیگــر نمیتوان گفت فقط تقصیر دولت است.شــکوهی با 
بیان اینکه میانگین ســنی مبتایان بــا پیک های قبلی 
تفاوت چندانی نداشته اســت، اظهار کرد: در بیمارستان 
ما اصا تخت خالی نیست. برای پذیرش بیمار از اورژانس 
بــه بخش یا باید یک نفر مرخص شــود یــا اینکه خدای 
 ناکــرده یک نفر جــان خود را از دســت بدهد، که تخت

 خالی شود.

وی افزود: دستگاه ها و تجهیزات بیمارستانی به طور مداوم 
کار میکنند و مســتهلک میشوند و مشکات اکسیژن در 
اکثــر بیمارســتان ها وجــود دارد. آیا آینده روشــنی از 
شــرایط یک ماه آتی ویروس داریم؟ بــه هیچ وجه. تمام 
امیــد ما مثل پیک های قبلی این اســت که خود ویروس 
فروکش کند؛ در حالی که سیســتم درمانی کشور شرایط 
سختی دارد و در حال نابود شــدن است.شکوهی درباره 
مراجعه روزانه مبتایان به بیمارستان برای تزریق داروی 
رمدســیویر، بیان کرد: برای این موضوع متاســف هستم. 

یک فرد کرونایی را باید روزانه از خانه بیرون بیاوریم تا با 
اتوبوس، تاکســی، مترو و... به بیمارستان بیاید و چندین 
نفر را در راه یا در بیمارســتان آلوده کند که دارو دریافت 
کند؛ درحالی که فرد کرونایی باید در قرنطینه باشد. مگر 
همه این افراد با ماشین شخصی به بیمارستان میآیند که 
رمدسیویر دریافت کنند تا احتمال انتقال بیماری کاهش 

یابد؟
۳۶۶ فوتی و ۳۲۵۱۱ ابتلای جدید کرونا در کشور

بنابر اعام روابط عمومی وزارت بهداشــت طی 2۴ ساعت 

32هزار و ۵۱۱ بیمار جدید کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شــدند و متاســفانه 366 بیمار نیز جان خود را به دلیل 
این بیماری از دســت دادند.به گزارش ایسنا و بنابر اعام 
مرکز روابط عمومی و اطاع رسانی وزارت بهداشت، تا روز 
۱۰ مردادماه، ۹ میلیــون و ۹2۵ هزار و 6۰3 نفر دُز اول 
واکســن کرونا و دو میلیون و ۷۴۱ هــزار و ۹۷۹ نفر نیز 
دُز دوم را تزریــق کرده اند و مجموع واکســن های تزریق 
شــده در کشــور به ۱2 میلیون و 66۷ هــزار و ۵82 دُز 
رســید.افراد واجد شــرایط برای تزریق واکسن حتما در 
ســامانه salamat.gov.ir ثبت نام کنند.از روز ۹ مرداد 
تا روز ۱۰ مردادماه ۱۴۰۰ و بر اســاس معیارهای قطعی 
تشخیصی، 32 هزار و ۵۱۱ بیمار جدید مبتا به کووید۱۹ 
در کشــور شناسایی شد که ســه هزار و ۴83 نفر از آنها 
بســتری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به سه 
میلیون و ۹۰3 هزار و ۵۱۹ نفر رسید.متاســفانه در طول 
2۴ ســاعت ، 366 بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست 
دادنــد و مجموع جان باختگان ایــن بیماری به ۹۰ هزار 
و ۹۹6 نفر رسید.خوشــبختانه تا روز ۱۰ مردادماه،  ســه 
میلیــون 38۵ هزار و ۱۹۵ نفــر از بیماران، بهبود یافته و 
یا از بیمارستانها ترخیص شــده اند.۵ هزار و ۵3۹ نفر از 
بیماران مبتا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارســتانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۱۰ مردادماه،  
2۵ میلیــون و ۹۷8 هــزار و 632 آزمایــش تشــخیص 
کووید۱۹ در کشور انجام شده است. 28۵ شهر کشور در 
وضعیت قرمز، ۱۱۰ شهر در وضعیت نارنجی، ۵3 شهر در 

وضعیت زرد قرار دارند.

معاون آمــوزش متوســطه وزارت آموزش و 
پرورش گفت: وقتی که زمان های آموزش کوتاه 
میشود یا روش های آموزش تغییر میکند، در 
کیفیت آموزش مشــکاتی ایجاد خواهد شد، 
در ایــن میان یــک نگرانی وجــود دارد و آن 
چیزی اســت که »افت پنهان« یا »شکســت 
آموزشــی« نامیده میشــود و با کاهش زمان 
آموزش، افزایش پیدا میکند.علیرضا کمرئی در 
گفت وگو با ایلنا، در واکنش به آمار بازماندگان 
از تحصیل در دوره های متوســطه اول و دوم 
و روی آوردن دانش آموزان به اشــتغال برای 
کمک به معیشــت خانواده ها گفت: نکاتی که 
معمولا در ارتباط بــا بازماندگی از تحصیل یا 
در ارتباط با تاثیــر کرونا برعدم حضور دانش 
آموزان در مدرسه عنوان میشود، هیچ مبنایی 
در آمار ما ندارد.وی اضافه کرد: تلقی در جامعه 
بین المللی وجود دارد مبنــی بر اینکه کرونا 
سبب رکود در نظام های آموزشی شده است و 
یا احتمالا ممکن است عده ای به سبب شرایط 
معیشــتی به دنبال کار بروند یا از تحصیل باز 
بمانند؛ این نظریه ای است در آموزش و پرورش 
ایران هم از آن استفاده می کنند.کمرئی درباره 
ترک تحصیل دانش آموزان گروه متوسطه اول 
و دوم اشــاره کرد: ما بر مبنای شاخص هایی 
کــه در آموزش و پرورش داریم این موضوع را 
بررسی میکنیم. شــاخص ترک تحصیل سال 

گذشــته ۹۹-۱۴۰۰ نه تنها افزایشــی نبوده 
بلکه کاهشــی هم بوده است. در سال ۹8 که 
مطلقا اینطور نبوده زیرا فقط ســه ماه از سال 
تحصیلــی درگیر کرونا شــد و دانش آموزان 
مشغول به تحصیل بودند.معاون وزیر آموزش 
و پرورش گفت: در این بین ممکن اســت به 
جهت عدم حضور در مدرســه عده ای در حالی 
که تحصیل میکنند به کار هم بپردازند. اما این 
بدان معنی نیست که سیستم آموزشی را برای 
همیشه ترک گفته اند.وی اضافه کرد: بنابراین 
اینها صرفا بر اســاس نظریاتی است که امروز 
در ادبیات حوزه آموزش و پرورش وجود دارد. 
همچنین وقتی که زمان هــای آموزش کوتاه 
میشود یا روش های آموزش تغییر میکند، در 
کیفیت آموزش مشــکاتی ایجاد خواهد شد، 
در ایــن میان یــک نگرانی وجــود دارد و آن 
چیزی اســت که »افت پنهان« نامیده میشود 
و با کاهش زمان آموزش، افزایش پیدا میکند.
کمرئی در توضیح افت پنهان اظهار داشت: در 
ظاهر شرایط اینگونه ست که دانش آموز قبول 

شــده و حتی نمره او هم ارتقا پیدا کرده؛ اما 
باطن امر این اســت که سیســتم آموزشی به 
اهداف درســی خود دســت پیدا نکرده است. 
این همان چیزی اســت که به عنوان شکست 
آموزشی یا افت پنهان از آن یاد میشود.معاون 
وزیر آمــوزش و پرورش گفت: این افت پنهان 
ممکن اســت در آینده مســائلی نظیر ترک 
تحصیل یا بازماندگی از تحصیل را ایجاد کند 
ولی در حال حاضر آمارهای ما این موضوع را 
تایید نمیکند.وی یادآور شد: در شرایط کرونا 
علی رغم همه مشکات، ما روش های یادگیری 
دانش آموزان را گســترش دادیم که در قالب 
شبکه شاد، روش های متعدد آموزش مجازی، 
درسنامه و… بوده است. استان ها هم در این 

زمینه فعال بودند.
کمرئی گفت: قطعا ما در زمینه کیفیت ادعایی 
نمیکنیم، زیرا اقتضای آمــوزش مجازی افت 
حداقل ۵۰ درصدی کیفیت آموزش است. اما 
در مورد اینکه دانش آموزان را تحت پوشــش 
داشــتیم یا دانــش آموزان در حــد کفایت و 

هم طراز با ســنوات گذشته تحت پوشش قرار 
گرفتند و آموزش را برای آن ها اعمال کرده ایم 
اتفاقــات مثبتی رخ داد.وی در پاســخ به این 
ســوال که آیا آمار و گزارشــی از تعداد دانش 
آموز شاغل دارید یا خیر؟ گفت: در حال حاضر 
آماری در این زمینه نداریم. مســائل اجتماعی 
از متغیرهای مختلفــی تبعیت میکند. بدیهی 
است وقتی اقتصاد خانواده دچار مشکل میشود 
برخی در قالــب کودکان کار جلــوه میکنند 
و سیســتم آموزشــی را برای همیشــه ترک 
میکنند.معاون وزیــر آموزش و پرورش گفت: 
در عین حال این موضوع که شــخص بخاطر 
تنگناهای اقتصادی مجبور میشــوند به سمت 
کار گرایش پیدا کرده تا به معیشــت خانواده 
کمک کنند؛ موضوعی است که محتمل بوده و 
شــاید اتفاق افتاده باشد. اما ما آمار و تحقیقی 
در ایــن زمینه نداریم زیرا مراکز بهزیســتی و 
مراکزی کــه در حوزه رفاه جامعه کار میکنند 
باید روی آن تحقیق انجام دهند.کمرئی خاطر 
نشان کرد: بر اســاس نتیجه و پیامد منطقی 

شــرایط بحرانی در اقتصاد خانواده ها و کاهش 
منابع درآمدی خانــواده میتوانیم بگوییم که 
این احتمال وجود دارد که نوجوانان به سمت 
کار و اشتغال برای معیشــت خانواده گرایش 
داشته باشند.وی درباره سوالات کنکور ۱۴۰۰ 
که امسال حواشی زیادی به دنبال داشت بیان 
کرد: ســازمان پژوهش در این زمینه واکنش 
نشــان داد به جهت اینکه مولفین کتاب های 
درســی در آنجا هســتند؛ دیدگاه ها و نظرات 
آن ها برای ما به عنــوان یک مرجع تخصصی 
مسائد است.کمرئی گفت: ما هرساله محتوایی 
که در سیســتم آموزشــی تدریس میشود را 
مکتوب و رســما از طریق ســازمان پژوهش 
به سازمان ســنجش اعام میکنیم و خود ما 
نیز به عنوان عضو شــورای سنجش و پذیرش 
در آنجا حضور داریم. ســازمان سنجش مقید 
است از کتاب های درسی و مباحثی که در آن 
سال مورد تاکید است سوال طرح کنند.معاون 
آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرورش در 
پایان تاکید کرد: اگر بخشــی از دروس، برای 
کنکور حذف شــود یا صرفا برای مطالعه باشد 
حتما اعام میشود. امسال واکنش ها در برخی 
از دروس نســبت به دشواری ســوالات بوده 
است. مشــکات دیگری هم وجود داشته که 
ســازمان پژوهش مصداق آن را به ســازمان 

سنجش اعام کرد.

رئیس شــورای شهر تهران با بیان اینکه برای شهر تهران و 
مردم آلودگی هوا و حمل و نقل عمومی اهمیت دارد که باید 
جدیتر پیگیری شــود، گفت: تهران باید حداقل به ۹ هزار 
اتوبوس برقی و ۱2 خط مترو برسد و حداقل ۵ هزار واگن 
داشته باشد تا از خودرو محوری عبور کنیم و به حمل و نقل 
عمومی برســیم.به گزارش خبرنگار ایلنا، محسن هاشمی در 
پایان جلسه سیصد و پانزدهم شورای شهر تهران در جمع 
خبرنگاران درباره احداث آرامستان های جدید گفت: نقاطی 

در اطراف شهر تهران از شرق تا غرب تعیین شد و براساس 
آن در مکان های ممکن  به شــهرداری اجازه داده شد که 
از وضعیت تک آرامســتانی خارج شویم. هاشــمی گفت: در 
جلسه آینده گزارش پایانی شــورای شهر ارائه خواهد شد 

و دستوری نخواهیم داشت. 
رئیس شــورای شهر تهران در پاســخ به اینکه در شورای 
پنجم چند طرح و لایحه به تصویب رسید، گفت: در حدود 
3۱6 جلسه صحن علنی برگزار شد، بیش از ۱۵۰ طرح ارائه 

و بیش از ۱8۰ لایحه ارائه شــد وکمتر از ۵۰ طرح و لایحه 
در کمیسیون ها رسیدگی شده است. در این دوره در حدود 
هزار تذکر نیز ارائه شده است. هاشمی اضافه کرد: برای شهر 
تهران و مردم، آلودگی هوا و حمل و نقل عمومی اهمیت دارد 
که باید جدیتر پیگیری شود. تهران باید حداقل به ۹ هزار 
اتوبوس برقی و ۱2 خط مترو برسد و حداقل ۵ هزار واگن 
داشته باشــد تا از خودرو محوری عبور کنیم و به حمل و 
نقل عمومی برسیم. او ادامه داد: آسیب های اجتماعی مساله 

مهم دیگر اســت. به دلیل مشکات اقتصادی کشور دچار 
مشــکات زیادی در مساله آســیب های اجتماعی هستیم 
و 83 درصــد مردم به این موضوع نیز نظر ویژه داشــتند. 
مردم ایران اصولا نیکوکار و نگران هم نوعان خود هستند و 
شهرداری باید به آن توجه ویژه داشته باشد. هاشمی گفت: 
در زمینه فرهنگی کارهای موازی زیادی انجام میدهیم که 
به صورت هدفمند و در جهت اهداف اجتماعی نیســت که 

شور ای شهر آینده باید توجه ویژه ای به آن داشته باشد.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: سال گذشته با توسعه 
خدمات الکترونیکی، 8۰ میلیون مراجعه به وزارتخانه کاهش 

پیدا کرد که اقدام بسیار ارزشمندی است.
به گزارش ایسنا، محمد شــریعتمداری در مراسم رونمایی 
از ســامانه های  مدیریــت اطاعات یکپارچه ســامانه های  
)آمار،برنامــه ریزی،پژوهش،منابع انسانی،تشــکیات...( و 
سامانه ثبت درخواست معافیت مالیاتی موسسات خیریه که 
رضا باقری اصل دبیر شــورای اجرایی فناوری اطاعات نیز 
حضور داشــت، تاکید کرد:  امیدوارم این مسیر  ارزشمندی 
که  وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعــی در پیش گرفته،  
همچنان ادامه پیدا کند.وی افزود: هر ۴ سال، نظام سیاسی، 
رئیــس جمهور، معاونین و وزرا تغییر میکنند اما از آنجا که 
هدف همه، خدمت رسانی به مردم است،  مدیران میانی باید 
مسیر ریل گذاری شــده را ادامه دهند.شریعتمداری تاکید 
کرد: بنابراین مســیری که به عنوان زیرساخت ایجاد شده 
باید با قوت پیش گرفته شود و همه حکمرانان به آن توجه 
کرده و آن را دنبال کنند.وزیــر تعاون کار و رفاه اجتماعی 
گفت: ما به سهم خود برای رشد و تعالی کشور تاش کردیم 
تا با ایجاد زیرســاخت های لازم در حوزه فناوری اطاعات، 
خدمــات دهی به جامعه هدف را پایدار و ماندگار ســازیم.

وی، پیشــرفت در حوزه  آمار و اطاعــات این وزارتخانه را 
مدیون تاش های همکاران و مدیران فعلی دانست و تصریح 

کرد: بسیار خشنودم در آخرین روزهای فعالیت دولت، مسیر 
خوب و ارزشمندی با تاش های متمادی پیش گرفته شد و 
توانستیم آن را شتاب دهیم، امیدوارم در سال های آتی نیز 
ایــن روند ادامه پیدا کند.وزیر تعــاون، کار و رفاه اجتماعی 
گفت:  هشــتاد درصد ۱88 عنوان خدمت شناســنامه دار  
وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی و زیر مجموعه هایش در 
ســطح کشور الکترونیکی شــده که بیش از دو سوم آن در 
ســال های ۹8 و ۹۹ بوده اســت.وی ادامه داد: این اهتمام 
همکاران باعث شد جایگاه سازمان های تابعه ارتقاء پیدا کند 
به گونه ای که موفق شــدیم بــا ارزیابی های صورت گرفته 
برون سازمانی  به عنوان دستگاه برتر در حوزه ارائه خدمات 
الکترونیکی و شــفافیت معرفی شویم.وی ادامه داد: با ایجاد 
ســامانه یکپارچه  در حوزه آمار و اطاعات، خوشبختانه به 
سطح بالایی از جریان دیتا دست یافتیم، 2۹ سامانه اصلی 
ایجاد شــد تا همه ســامانه های  وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی یکپارچه شــده و امکان تبادل اطاعات و داده ها 
با سایر دســتگاه های مرتبط فراهم شــود.وی تاکید کرد:  
گستردگی های زیرمجموعه، باعث میشد  رتبه وزارتخانه تا 

رســیدن به ایده آل فاصله پیدا کند اما خوشــبختانه رتبه 
اول خدمات الکترونیکی را کسب کردیم و این امکان فراهم 
شــد تا ســازمان  بنگاه ها  ارزیایی شوند و به جایگاه واقعی 
خود برســند.وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: صدور 
مجوزهای شفاف و حذف تشریفات زائد کاهش محسوسی 
پیدا کرده اســت.به گفتــه وی، اگر بســیاری از فعالیت ها 
الکترونیکی نشــده بود، میلیون ها  مراجعه بــه وزارتخانه 
صورت میگرفت که خوشبختانه در سال ۹۹ با ایجاد خدمات 
الکترونیکی 8۰ میلیــون  مراجعه به وزارتخانه کاهش پیدا 
کرد.شریعتمداری بیان کرد: در ستاد وزارتخانه، ۴۹ خدمت، 
شناســنامه دار شدند که 38 خدمت آن در سال های ۹8 و 
۹۹ انجام شــد و همگی محصول تاش مدیران فعلی است.

وزیــر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد:  پایگاه اطاعات 
تعاونی های کشــور با حضور رئیس جمهوری رونمایی شد 
که  شامل  شــفافیت و برخورد با فساد بود.وی اتصال این 
ســامانه به سازمان ثبت اسناد کشور با کمک  آقای رئیسی 
در ســمت رئیس قوه قضائیه را از اقدامات ارزشمند دانست 
که به توســعه فعالیت های  تعاونی ها  در سراســر کشــور 

کمک زیادی کرد.شــریعتمداری گفت: پایگاه های اطاعات 
و خدمات سازمان بهزیســتی باعث شد از اموال محرومین 
صیانت شود.وی افزود: متاسفانه  پیش از این حتی از  اموال 
ســازمان بهزیســتی هم سوء استفاده می شــد اما در حال 
حاضر،  همه فرآیند ها و فعالیت ها  شفاف و روشن است.وزیر 
تعاون کار و رفاه اجتماعی با اشــاره به اهمیت فعالیت های 
پژوهشــی اظهارداشت: پژوهش و پژوهشگری  در نوع خود 
بسیار مقدسی است اما همین کار مقدس اگر شفاف نباشد 
به فســاد آلوده می شود.وی ادامه داد: متاسفانه در کشور ما 
پژوهش نیز دســتخوش اقدامات فسادآمیزی شد که با راه 
اندازی سامانه تجمیع اطاعات پژوهشی در وزارتخانه، این 
روند شفاف و روشن می شود.وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
با تاکید بر این که در ســازمان تامین اجتماعی نیز اقدامات 
بزرگی از جمله خدمت 3۰۷۰ انجام شد، بیان کرد: بیش از 
2 هزار بخشنامه صادره در سازمان  به ۴۰ بخشنامه کاهش 
یافــت، تنقیح و اصاح همه قوانین و مقررات حاکم بر نظام 
تامین اجتماعی و قرار دادن آنها در یک سامانه شفاف و قابل 
دســترس  از اقدامات بزرگ دیگر بود.شریعتمداری تصریح 
کرد: ۴8 خدمت ســازمان تامین اجتماعی الکترونیکی و به 
صورت غیر حضوری به همه ذینفعان ارائه می شود  که باعث 
شد  ۷۰ میلیون نفر مراجعه به این سازمان در سراسر کشور 

کاهش پیدا کند. 

اعضای شورای شــهر تهران با بررسی لایحه »مکان یابی، 
تملــک و احداث آرامســتان های جدید در شــهر تهران« 
شــهرداری را مکلف کردند تــا برای رفــع کمبود زمین 
آرامستان های شــهر تهران و براساس مطالعات و ارزیابیها 
ی محیط زیســتی، اجتماعی و حقوقــی طی مدت 6 ماه 
اقدامات اجرائــی و هماهنگی های قانونــی برای تملک و 
احداث آرامستان های جدید را به عمل آورد.به گزارش ایلنا، 
در جریان ســیصد و پانزدهمین جلسه شورای شهر تهران 
بررســی لایحه شــهردار تهران در خصوص »مکان یابی، 
تملک و احداث آرامســتان های جدید در شهر تهران« در 
دستور کار اعضای شورای شهر قرار گرفت. زهرا صدراعظم 
نوری، رئیس کمیسیون سامت، محیط زیست و خدمات 
شهری شورای شهر تهران با قرائت نظر کمیسیون مربوطه 
گفــت: یکی از موضوعاتی که شــورای پنجم به دنبال آن 
بود و در برنامه ۵ســاله نیز به آن اشــاره شــد، مکانیابی 
آرامســتان های جدید در شورای شهر بوده است. او با بیان 
اینکه این لایحه در قالب یک ماده واحده ارائه شــده است 
گفت: در این حوزه ســازمان بهشت زهرا کار کارشناسی را 

از طریق مشــاور انجام و حدود ۱۵ نقطه را بمنظور احداث 
آرامســتان جدید پیش بینی و اولویت بندی را اعام کرده 
اســت که در یک جلسه نقاطی که قطعی خواهد شد را در 
برنامه تملک خود قرار میدهد و عملیاتی میکند. نوری در 
ادامه با قرائت ماده واحده گفت: در راســتای بند ۱3 ماده 
۵۵ قانون شهرداری، به شهرداری تهران اجازه داده میشود 
برای رفع کمبود زمین آرامستان های شهر تهران و براساس 
مطالعات و ارزیابیها ی محیط زیستی، اجتماعی و حقوقی 
طی مدت 6 ماه اقدامــات اجرائی و هماهنگی های قانونی 
برای تملک و احداث آرامستان های جدید را به عمل آورد. 
او افــزود: در تبصره یک این لایحه اعتبار لازم برای اجرای 
مصوبه در بودجه های ســنواتی شهرداری لحاظ شده است 
و در صورت نیاز در سال جاری شهرداری تهران میتواند از 
اعتبار مصوب تملک اماک جهت کاربری سایر تاسیسات 
شهری استفاده کند. درتبصره دو بهشت زهرا مکلف است 
در پایان مهلت مقرر گزارش را به شــورای شهر ارائه کند. 
به گزارش ایلنا، اعضای شورای شهر تهران به جزئیات این 

لایحه رای مثبت دادند.

معاونت آموزش متوســطه، »بخشــنامه بســته تعمیق 
یادگیری و جبران افت تحصیلی« را به ادارات کل آموزش 
و پرورش اســتان ها، اباغ کرد.به گزارش ایســنا، با توجه 
به نقایص و کاســتیهای آموزش از راه دور دانش آموزان 
و نگرانی از کفایت و دسترســیها بــه ابزارهای کارآمد در 
تحقق اهداف این الگوی آموزشی، به ویژه در مناطق کمتر 
برخوردار، شــکاف آموزشــی و افت تحصیلی را متحمل 

ساخته است.
بر اساس این بخشنامه، نتایجی که در حال حاضر به عنوان 
عملکــرد تحصیلی دانش آمــوزان در اختیــار خانواده، 
مدرســه، دانش آموز و نظام آموزشــی قرار دارد؛ شرایط 
را بــرای تبیین دقیــق واقعیت فراهــم نمیکند و ممکن 
اســت با همه واقعیت یکســان نبوده و میزان و کیفیت 
یادگیری دانش آموزان به طور دقیق و به ســرعت دریافت 
نشــود؛ همین امر سبب شــود ذینفعان اصلی )خانواده، 
 مدرســه، دانش آموزان( از درک واقعیت و عاج به هنگام 

غافل شوند. 
در این صورت با بازگشت به شرایط عادی در دوران پس 

از بیماری کرونا و مشــغول شدن کنش گران آموزشی به 
رویه های متعارف گذشته، بر انباشت افت پنهان آموزشی 
در طول ماه ها و ســال های تحصیــل دانش آموزان اضافه 
شود.بر همین اساس، اتخاذ سیاست ها و راهکارهای مؤثر 
برای کاهش افت تحصیلی بســیار مهم و ضروری اســت، 
»بســته تعمیق یادگیری و جبران افت تحصیلی ناشــی 
از وقفــه آموزش های حضــوری در دوران بیماری کووید 
۱۹و پــس از آن« کــه با تعامل در نتایــج مطالعات ملی 
و بین المللی و اندیشــیدن در مورد زمینه های نامســاعد 
گذشته و شــواهد موجود تدوین شده اســت، برای اقدام 
لازم ایفاد میشــود.به گزارش مرکز اطاع رسانی و روابط 
عمومی آموزش وپرورش، شــایان ذکر اســت که این بسته 
سیاستی با توجه به رویکرد پرهیز از تمرکز در برنامه های 
اجرایی و ظرفیت های فکری و عملی موجود در اســتان ها 
تدوین شده و لازم است استان ها نواحی و مناطق آموزشی 
برنامه های متناسب با هر یک از اجزای بسته را با توجه به 
ظرفیت ها و ضرورت های استانی و منطقه ای تدارک دیده 

و به مرحله اجرا درآورند.

»بسته تعمیق یادگیری و جبران افت تحصیلی« ابلاغ شدمهلت شش ماهه به شهرداری برای هماهنگی ها بابت احداث آرامستان جدید


